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Erdélyi Géza református püspök:   Az Új Polgári Szövetség nagyon furcsán nyúlt a
témához, az egyházak állami támogatásának módját nem az általuk javasolt módon kell
átalakítani.   Erdélyi Géza református püspök:   Az Új Polgári Szövetség nagyon furcsán nyúlt
a témához, az egyházak állami támogatásának módját nem az általuk javasolt módon kell
átalakítani. A jelenlegi helyzetben, amikor egyes régiókban akár a 30 százalékot is meghaladja
a munkanélküliség, egyáltalán nem lenne jó, ha lényegében csak arra a pénzre számíthatnánk,
amit a polgárok adójuk 2 százalékából felajánlanak javunkra. Az egyháztagok között elég sok a
nyugdíjas és a munkanélküli, tõlük vajmi kevés jönne az egyházunknak. Nem érett még a
helyzet ilyen rendszer bevezetésére. Az adó bizonyos százalékát törvénybõl kifolyólag
automatikusan átutalhatnák, hiszen a lakosok 80 százaléka valamelyik egyházhoz tartozik. A
kormány azt a lehetõséget sem adta meg, hogy az egyházak szintén 4-5 uniós forrásból akár
5-6 célra is megpályázhassanak pénzeket. Ez csak az iskoláknak adatott meg, nekik is
korlátozva. A szomszédos országokban vidáman meríthetnek karitatív tevékenységre, diakóniai
munkára is. Inkább ezen kellene változtatni.   Csak azok pályázhatnának a minisztériumban,
akik összeírják vagyonukat.   Miért kellene az egyházaknak egyáltalán pályázniuk, miért ne
kaphatnák meg a támogatást törvénybõl kifolyólag? A jelenlegi forma inkább elfogadható, s
apró törvénymódosítással egészen megnyugtatóvá lehet tenni. Az ANO által szorgalmazott
vagyonösszeírást értelmetlen dolognak tartom, s inkább csak arra való, hogy az ember
megértse, honnan fúj a szél. (sza)     
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